
                               

И после два месеца од дописа надлежног Министарства у којем се каже да морају 

изабрати једно радно место на којем ће радити, представници градске власти, пре свих  г. 

Лазић и г. Ђорђевић, настављају да крше закон. Ево њихових потеза због којих                      

захтевамо: 

 

O С Т А В К Е ! 

 

 

 

                 

       

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Решите ребус: 

 

                            

                                                                                  

                                                                     

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

З А Т О 

што 

управљају 

нестручни! 

З А Т О што су 

себи ВЕЋ 

повећали плате! 

З А Т О што 

КРШЕ ЗАКОН! 

З А Т О што им је 

приоритет 

новогодишља 

расвета! 

- И поред упозорења 

министарства, крши се 

закон о неспојивости 

функција и сукобу 

интереса; 

- Повећани трошкови за 

плате у скоро свим 

јавним предузећима; 

- Принудне наплате 

привредницима без 

жеље за договором; 

- Планирају трошак од 

3,5 милиона динара за 

Новогодишњу расвету; 

- Одузимање послова ЈП 

Водовод; 

- Катастрофална 

селекција руководећих 

кадрова; 

- Забрана извештавања 

о опозицији на РТВ 

Ћуприја; 

- Лагали за помоћ 

Јагодине од 3 милиона 

ЕВРА; 

АСФАЛТ  ЗВАНИ  ФЛЕКА 

Град на обали двеју река 

А у њему влада асфалт звани Флека! 

Њега свака рупа чека 

По њему газе бака и дека, бата и сека 

Јер он је асфалт звани Флека! 

 

На њега падне и псовка нека 

Ал не мари он за то, то је господин 

Флека. 

Поносан је што је ту и што га све више 

има,  

Јер асфалт звани Флека крпи рупе док 

траје зима. 

 

О квалитету не мисли он, 

Јер свестан је да је само бетон. 

На пролеће добиће нови изглед и биће 

заборављен, 

Али учествује тај у изгледу града, тзв 

„обновљен“. 

И како то обично буде 

Флека завара многе људе. 

Реч уредништва: 

Настављамо да вама, грађанима Ћуприје, у складу са нашим могућностима, 

презентујемо оно најбитније у раду СО Ћуприја како би били што квалитетније 

информисани. Морава Град остаје прва брана стихији страха, мржње и апатије. Свих 

1.500 подељених примерака првог броја Дволиса и ваша подршка нам даје снагу и 

веру да смо на добром путу и да сте разумели наше мотиве и намере. Брука је и 

срамота ко нам градом ведри и облачи и ко нас представља у скупштини општине 

(част изузецима!) и ми смо ту да то јавно кажемо.  

 

Пратите нашу интернет страницу на адреси:  

www.moravagrad.rs 

Све сугестије, примедбе и информације које 

имате, а које мислите да би унапредили 

квалитет Моравског Дволиса и самог 

удружења Морава Град, доставите нам на 

email адресу  office@moravagrad.rs 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                            

 

 

 

 

 

 

 

 

“Домаћински”, нема шта!!! 

 

 

                                          

 

 

 

 

  

ОПЕТ СЕДНИЦА ПО ХИТНОМ 

ПОСТУПКУ, ЗАШТО? 

              Већ четврти пут се седница СО 

Ћуприја води по хитном поступку. 

Председница СО Ћуприја, гђа Драгана 

Јовановић, на овај начин покушава да сузи 

временски оквир у ком би се опозиција 

боље и квалитетније припремила за 

скупштинску дискусију. Примера ради, 

претпоследња седница заказана је у петак 

16.11.2012. по хитном поступку за 

понедељак 19.11.2012. па опет задња, 

опет хитна за 26.11.2012. док од хитности 

није било ни Х, дакле ни земљотреса, ни 

поплаве, ни било чега што је тако хитно, а 

са друге стране, општинска управа преко 

викенда не ради, тако да је добијање 

додатних информација о тачкама које су 

на дневном реду практично немогуће. На 

овај начин, цењена председница само 

показује страх од критике ГГ Морава Град. 

Можда су зато седнице које води тако 

хаотичне да и сама признаје да  на њима 

крши Пословник о раду. Толико о 

професионалности.  

 

 

ИГРА БРОЈКАМА или ГДЕ ИДЕ НАШ НОВАЦ 

         На последњој седници, где је између осталог на дневном 

реду био и предлог новог ребаланса буџета као и планови и 

програми пословања појединих предузећа, индикативно се 

може приметити да су повећани општински трошкови за 

плате за следећа радна места: 

- в.д. директора Ј.П.“Ада“                                   

- заменик директора Ј.П.“Ада“ (супруг председнице СО)  

- в.д. директора Ј.П.“Дирекција за изградњу града“ 

- непознати  зам. директора Ј.П.“Дирекција за изградњу 

града“                               

- в.д. директора библиотеке „Душан Матић“ 

- в.д. директора КЈП “Услуга“ 

- технички директор КЈП “Услуга“ 

... све плата до плате, а ако буде још, у следећем броју! 

                  Простом математиком  долазимo до цифре од 

915.800,00 на месечном нивоу за НОВА запослења?! Што, 

чини нам се, није адекватно трошење новца у складу са 

нашом градском финансијском ситуацијом, а да не говоримо 

о другим приоритетима.  

Oвоме треба додати и чудне цифре (на годишњем нивоу) 

којих је заиста јако, јако много, као што су:  

„рад са садницама“ (5,2 мил. дин.), „одржавање пружних 

прелаза“ (5,3 мил. дин.), „резервни делови“ (где кажу 

спадају сијалице, семафори – 5,2 мил. дин.)   

   

онда нам све то ствара незадовољство и осећај да се ништа 

није променило, штавише, видимо копирање испробаних 

популистичких мера из комшилука са једне стране и 

сумњиве радње око буџетирања са друге стране.  

 

Све у свему, ружно, тужно и безобразно! 

КУЛТУРО, ЕВЕ МЕ! 

Однос органа локалне самоуправе у Ћуприји и одговорних лица према култури, културним 

објектима и институцијама најбоље видимо на примеру „Центра за културу“. Ова институција треба да 

ствара, подстиче и проналази програме и манифестације намењене суграђанима, и то – свакога дана, 

током целог месеца и током целе године. 

Како данас ради наш „Центар за културу“? 

• садашња коалиција на чело ове институције именовала je в. д. директорку  без потребних 

квалификација и сличног радног искуства. 

• до данас није одржана ни једна од културних манифестација којима би ова установа требала 

да се бави нити за исте постоји најава, не постоји сајт ове организације чак је и Facebook 

профил Центра за културу престао да даје обавештења!  

• просторије центра за културу у улици Карађорђева 19 (објекат Синђелић), решењем 

грађевинског инспектора стављене су ван функције,  јер – кров прокишњава. В.д. директорка 

je са неколицином одабраних радника премештена у објекат Месне заједнице, a остали 

радници су пуштени на плаћено одсуство. И ОПЕТ се ништа не ради! 

• У најновијем ребалансу буџета, нису ни поменути као организација којој треба помоћи 

макар око санације крова. 

Званични сајт општине Ћуприја не ради. 

Која ће фирма, институција или 

организација на свету желети да сарађује са 

општином чију интернет страницу не може 

да погледа? Проверите, www.cuprija.rs 

Из прве руке... 

Док јагодински „Културни центар“ 

свакодневно организује неколико културних 

догађаја, Параћин зида нову зграду од 1400 м2, 

а Деспотовац има три пута већи буџет за свој 

културни центар нама су у нашем буквално 

угасили светла и ставили катанац на врата. Да 

ли требамо да се одрекнемо, представа, 

изложби, концерата, кративних радионица због 

скупог клизалишта и још скупље новогодишње 

расвете?  


